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Değerlendirilen Birimin Güçlü Yönleri 

1) Birim, sosyal, uygulamaya önem veren ve bu yönde staj eğitimleri 
mevcut olan butik bir birimdir 

2) Birim, paydaşları ile güçlü ve aktif iletişim halindedir. 

3) Web sayfası ve iş akışları gayet kolay bulunabilir ve anlaşılabilir şekilde 
tasarlanmıştır. 

 

Değerlendirilen Birimin Gelişmeye Açık Yönleri 

1) Öğretim elemanlarının gelişimine destek olmak için birim içi gelişim 
programlarının noksanlığı, birimin gelişmeye açık bir yönüdür. 

2) Fiziksel altyapısının kaldırabileceği sayıdan fazla öğrenciye eğitim 
vermeye çalışması gelişmeye açık yönlerindendir. 

3) Akreditasyon ve uluslararasılaşma çalışmalarında eksiklik vardır. 

 



BİRİM KALİTE FAALİYETLERİ ÇAPRAZ AKRAN DEĞERLENDİRME ÖLÇÜTLERİ 
 

 

 
No 

 

 
Sorular 

Web 

Sayfasına 

Göre Düzey 

Ziyaret 

Sırasında 

Belirlenen 

Düzey 

 

 
Açıklama (Gerekçe) (Zorunludur) 

1 2 3 1 2 3 

 
1 

Birim Kalite ve Akreditasyon Komisyonlarında araştırma 

görevlisi, idari personel, öğrenci temsilcisi bulunuyor mu? 

Toplantılara düzenli olarak katılım sağlanmakta mı? 
  X   X 

Birim Kalite Komisyonunun öğretim üyeleri, araştırma görevlileri, idari 

personel ve öğrenci temsilci bulunduğu birim kalite sayfasında 

görünmektedir. Toplantı tutanaklarında bu kişilerin yer aldığı ve 

imzalarının bulunduğu da gözlemlenmiştir.  

2 
Birim Kalite ve Akreditasyon Komisyonu toplantıları düzenli 

yapılıyor mu? (Bu eğitim öğretim yılında kaç toplantı yapıldı)? 
  X   X 

2023 yılında üç defa Birim Kalite Komisyonu toplantısı gerçekleştirilmiştir.  

3 
Birim Kalite ve Akreditasyon Komisyonu toplantıları 

tutanakları birim kalite web sayfasında yayınlanıyor mu? 
  X   X 

Birim Kalite Komisyonu toplantısı yapıldığına dair tutanaklar birim kalite 

sayfasında yer almaktadır 

 
4 

Birimin İngilizce web sayfası içeriği (Haber ve duyurular, 

belgeler, misyon-vizyon, yönetim ve personel bilgileri, ders 

içerikleri ve kalite bölümü…) yeterli mi? 

  X   X 

İngilizce web sayfasının yeterli olduğu görülmüştür. 

5 Birim Danışma Kurulu en az 5 üyeden oluşuyor mu?   X   X Birim Danışma Kurulu altı üyeden oluşmaktadır.  

6 Birim Danışma Kurulu toplantıları düzenli yapılıyor mu?   X   X Her yıl en az bir defa Birim Danışma Kurulu Toplantısı yapılmıştır. 

7 
Birim Danışma Kurulu toplantı tutanakları birim kalite/web 

sayfasında paylaşılıyor mu? 
  X   X 

Yapılan Birim Danışma Kurulu Toplantıları birim kalite sayfasında 

paylaşılmıştır.  

 
8 

Rektörlük düzeyinde yapılanlar hariç, birime özgü anket 

uygulanıyor mu? Raporları birim kalite/web sayfalarında ilan 

ediliyor mu? 

 X    X 

Anketin yapıldığı yıl yazmadığı için Web sayfasından eksik puan verilmiştir 

ancak ziyaret sırasında bu yıl yapıldığı ve her yıl tekrarlanacağı deklare 

edildiğinden üç puan verilmiştir. 

9 
Öğrenciler karar alma mekanizmalarına katılıyor mu (Kanıtı 

var mı)? X    X  

Yönetim kurulu kararlarının yükleneceği ve görüntüleneceği yer belli 

olmadığından dolayı yönetim kurulu kararlarına ulaşılamamıştır. Ancak 

öğrenci temsilcisinin birim kalite komisyonu üyesi olduğu ve toplantılara 

katıldığı deklare edilmiştir. 

 
10 

Birim genelinde, AKTS ders bilgi paketleri eksiksiz olarak 

oluşturuldu mu? sis.sdu.edu.tr adresinde birimin ders bilgi 

paketleri oluşturulmuş mu? 

  X   X 

AKTS ders bilgi paketlerinin eksiksiz olduğu gözlemlenmiştir. 

11 
Birim Ar-Ge raporu var mı? Birim kalite web sayfasında 

yayımlanıyor mu?   X   X 

2023 yılına ait Ar-Ge raporunun hazırlanma zamanı daha gelmediği için 

2023 yılına ait Ar-Ge raporu sitede yer alamamaktadır. Ancak 2021 ve 

2022 yıllarına ait Ar-Ge raporları birim kalite sayfasında mevcuttur. 



 
12 

Öğretim elemanlarının öğretim yetkinliklerini ve gelişimini 

artırmak için birim düzeyinde eğiticilerin eğitimi etkinlikleri 

yapılıyor mu? 
X   X   

Üniversite tarafından verilen eğitime katılım için çaba harcandığı 
belirtilmiştir. Eğiticilerin eğitimi konusunda fakülte olarak ne gibi adımlar 

atabilecekleri konusunda düşünme aşamasında oldukları ve araştırma 

yaptıkları söylenmiştir. 

13 
İş akış şemaları var mı? Birim kalite/web sayfalarında ilan 

edildi mi? 
  X   X 

Birim kalite sayfasında iş akış şeması yer almaktadır. 

 
14 

Öğrenci Danışmanlığı Sistemi aktif işliyor mu? Öğrenci – 

danışman görüşmeleri düzenli olarak yapılıyor mu? Sistem 

izleniyor mu? (Kanıtı var mı)? 
X    X  

Web sayfasında ilgili yılla ilgili bir bilgi bulunmamakla birlikte öğretim 

yöntemlerinin bire bir iletişim gerektirmesinden ve öğrenci sayısı az olan 

bir fakülte olduğu için öğrencilerle başarılı bir diyalog ve iletişimleri 

olduğu söylenmiştir. 

15 
Birim Yönetim Kurulunda alınan kararlar web sayfasında ilan 

ediliyor mu? 
X   X   

Web sayfasında ilan edilmiyor. 

16 
Birim Kalite ve Akreditasyon Komisyonu ve Birim Danışma 

Kurulunda alınan kararlar web sayfasında ilan ediliyor mu? 
  X   X 

2023 yılında Birim Kalite Komisyonu ve Birim Danışma Komisyonu 

toplantılarında alınan kararlar web sayfasına ilan edilmiştir.  

 
17 

Birim Kalite ve Akreditasyon Komisyonu ve Birim Danışma 

Kurulunda alınan kararlar hayata geçiriliyor mu? (Kanıtı var 

mı)? 

 X   X  

İyileştirmeler raporunda Birim Kalite Komisyonu tarafından önerilen 

iyileştirmenin en son 2021 yılında hayata geçirildiği yazılmıştır. 2021 yılından 

sonra meydana gelen iyileştirmeler ise diğer birimlerden gelen önerilerdir. 

18 
Birimin kendi içinde mezun izleme veya iletişim 

mekanizmaları bulunuyor mu? X   X   

Mezun izleme veya iletişim mekanizması olarak fakülte olarak ne gibi 

adımlar atabilecekleri konusunda düşünme aşamasında oldukları ve 

araştırma yaptıkları söylenmiştir. 

19 
Dezavantajlı gruplara yönelik (engelli, yoksul, yabancı uyruklu 

vb) birim bazında planlama ve uygulama bulunuyor mu? X      

Ar-Ge raporunda 2023 hedefleri arasında yer alan, turuncu bayrak 

adaylığının da ötesine geçerek turuncu bayrak belgesi sahibi olma hedefinin 

gerçekleştirilmiş olduğu gözlemlenmiştir. 3 verilebilir 

 

20 

Birimin eğitim öğretim, araştırma, idari faaliyetleri, 
toplantılarda alınan kararlar, öğrenciler için gerekli belgelere 
web sayfasından kolayca ulaşılabiliyor mu? İçerikler güncel mi? 

  X   X 

Soruda yer alan evrakların kolayca ulaşılabilir ve güncel olduğu 

gözlemlenmiştir. 

21 Birimin paydaşları belirlenip, önceliklendirildi mi?   X   X 
Birim kalite sayfasında iç ve dış paydaş etki önem matrisi belirlenmiştir. 

22 
Birimde uluslararasılaşma faaliyetleri yürütülüyor mu? İzleme 

ve iyileştirme kanıtları var mı? 
X    X  

Web sayfasında bir iz bulunmamakla beraber öğrenci değişim programlarını destekledikleri 

bunun yanı sıra çeşitli uluslararasılaşma faaliyetleri yapabilmek için iş birliği kurmak 

amacıyla bazı öğretim elemanlarının yurtdışı görevlere gittiği belirtilmiştir. 

Düzeyler: 1. düzey faaliyet olmadığı veya başlangıç düzeyinde olduğu, 2. düzey faaliyetlerin orta düzeyde olduğu, 3. düzey ise faaliyetlerin iyi düzeyde olduğu 

anlamına gelmektedir. 

Web Sayfasına Göre Düzey: Değerlendirme ekibi, ziyaret edeceği birimin internet ana sayfası ve kalite sayfasını değerlendirerek bir düzey işaretleyecektir. 

Ziyaret Sırasında Belirlenen Düzey: Değerlendirme ekibi, ziyaret edeceği birimle yapacağı yüz yüze görüşmeler sonucunda bir düzey işaretleyecektir.



No  
 

Açıklama (Zorunludur) (Varsa Maddeler Halinde Örnekler Vererek Açıklayınız) 

 
 

 
1 

 
 

Birimde öğrenci merkezli eğitim konusunda 

uygulamalar bulunmakta mıdır? 

    Mimarlık Fakültesinde tüm bölümlerde birinci sınıftan itibaren yürütülmekte olan proje derslerinde stüdyo 

çalışmaları yapıldığı ve çalışmalarda yürütücülerin öğrencilere kritik vererek her bir öğrenciyle birebir 

ilgilendigi belirtilmiştir. Bu nedenle proje ve diğer uygulamalı dersler öğrenci merkezli olarak gerçekleştirdiği ve 

buna ek olarak bitirme projeleriyle öğrenci merkezli çalışmalar yapıldığı gözlemlenmiştir. 

 
 

 
2 

 
 

Program yeterliliklerine ulaşılıp ulaşılmadığının 

izlenmesi amacıyla hangi mekanizmalar 

oluşturulmuştur? 

   Mimarlık fakültesinde zorunlu olarak öğrencilerin 2 adet stajının olduğu belirtilmiştir. Bu staj sürecinde 

öğrencilerin daha verimli çalışması ve şantiye çalışmalarına katılmaları için dış paydaşlarla iletişime geçildiği, 

öğrencilerin sigortalandığının belirtildiği ve staj sonrası izleme gibi iyileştirmeler yapıldığı gözlemlenmiştir. Sosyal 

medya aracılığı ile mezunlarla iletişime geçerek kariyer süreçlerinde aldıkları eğitimler ile ilgili geri dönüşler alınıp 

iyileştirmeler yapıldığı belirtilmiştir. Birim danışma kuruluna mezun öğrencilerden kişilerin davet edildiği ve fakülte 

öğrencilerinin mesleki yeterlilikleri ile ilgili meslek odalarından geri dönüşlerin alınarak önerilen iyileştirmelerin 

gerçekleştirildiği görülmüştür. 

 
 

 
3 

 
 
 

Öğrenciler araştırma faaliyetlerine katılım 

konusunda teşvik ediliyor mu? 

   Öğrenciler teknik gezi, sergi, konferanslar, yarışma vb. faaliyetlerle katılımları konusunda desteklendiği 

belirtilmiştir. Tubitak  2209 projeleri ile öğrenciler araştırma faaliyetlerine katılım konusunda teşvik edildiği ve 

bölümlerde projeler yapıldığı ifade edilmiştir. Buna ek olarak STK’lar ile yapılan ortak çalışmalarda 

öğrencilerin faaliyet gösterdiği vurgulanmıştır. Dersler, öğrenci projeleri, toplumsal katkı için üretilen projeler ve 

döner sermaye ile yürütülen projelerde öğrencilerin arazi ve survey çalışmalarına katıldığı belirtilmiştir. 

 
 

4 

 
 

İç ve dış değerlendirmeye ilişkin verilerin 

toplanmasında nasıl bir yol izleniyor? 

   Birim bazında yapılan akademik, idari personel ve öğrenci anketleri aracılığıyla geri dönüşlerin izlendiği 

belirtilmiştir. Buna ek olarak sosyal medya aracılığı ile mezunlardan bilgiler alınmakta olduğu vurgulanmıştır. Birim 

danışma kurulu ile yapılan toplantılar aracılığıyla dış paydaşlar ile iletişimde olunduğu ifade edilmiştir. Birim 

danışma kuruluna mezun öğrencilerden kişilerin davet edildiği ve fakülte öğrencilerinin mesleki yeterlilikleri ile 

ilgili meslek odalarından geri dönüşlerin alınarak önerilen iyileştirmelerin gerçekleştirildiği görülmüştür. Danışman 

toplantıları ve kurumlara yapılan toplumsal katkı projeleri aracılığıyla veriler elde edildiği belirtilmiştir. 

5 
Birimde akreditasyon hazırlığı yapan 
bölüm/program var mı? 

   Peyzaj mimarlığı bölümünde akreditasyon kapsamında müfredat değiştirilmiştir. Şu an bu çalışmaların 

devam ettiği ve çift müfredatla adaptasyon sürecinde olduğu bildirilmiştir. 

Bu sayfadaki sorular, değerlendirilecek birimle yapılan yüz yüze görüşmeler sonucu yanıtlanacaktır. 
 

 
 


